
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 72. posiedzeniu Senatu 

w dniu 1 lutego 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Dworzec PKP w Ciechanowie jest ważnym punktem przesiadkowym dla wielu podróżnych z terenu pół-

nocnego Mazowsza. W grudniu 2015 r. został oddany do użytku nowy budynek dworca PKP, co znacznie 

poprawiło komfort podróżnych. Wraz z oddaniem dworca władze miasta na terenie przylegającym do tere-

nów PKP wykonały szereg robót, dzięki którym powstało kilkadziesiąt miejsc parkingowych i zatok autobu-

sowych.  

Niestety już kolejny rok na terenie PKP w pobliżu dworca nie są wykonywane żadne prace umożliwiające 

stworzenie miejsc parkingowych. Auta podróżnych chcących zaparkować na tym terenie nadal toną w kału-

żach i błocie.  

W związku z tym proszę o informację, jaka jest perspektywa czasowa wybudowania miejsc parkingowych 

na terenie PKP przy dworcu w Ciechanowie. 
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